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SCHRIFTELIJKE VRAAG E-2856/06
van Jean-Claude Fruteau (PSE)
aan de Commissie

Betreft: Herziening van de GMO voor bananen

De bananensector - die in Europa hoofdzakelijk voorkomt in de ultraperifere regio's - is een 
belangrijke bron van werkgelegenheid, gezien de productiemethoden in de bananenteelt. In deze 
gebieden, die al met structurele handicaps te kampen hebben en waar de werkloosheid heel wat hoger 
is dan in de overige landen van de Europese Unie, vervult de bananensector een fundamentele 
economische en sociale rol, die door geen enkele andere landbouwproductie kan worden vervangen.

Noch op de Antillen, noch op Madeira bestaat er een alternatief voor de bananenteelt, die bovendien 
een niet te verwaarlozen toegevoegde waarde biedt, zowel uit het oogpunt van het toerisme als voor 
de plattelandsontwikkeling.

In verband met de aangekondigde ontwerpverordening voor de hervorming van de GMO voor 
bananen zegt mevrouw Fischer Boel als lid van de Commissie dat zij ervoor wil zorgen dat elke euro 
het maximum aan voordelen oplevert voor de hele landbouwsector van de [producerende] regio's en 
voor hun plattelandsstructuur.

Kan de Commissie, in het licht hiervan en in het besef dat de arbeidskosten van de Europese bedrijven 
voor een deel gedragen worden door de communautaire steun aan de producenten en dat deze 
arbeidskosten fors hoger zijn dan in Midden-Amerika, zeggen hoe zij het behoud van de bananenteelt, 
die van vitaal belang is voor de ultraperifere regio's en hun plattelandsstructuur, wil garanderen en hoe 
zij het behoud van een hoge werkgelegenheid wil waarborgen, overeenkomstig de doelstellingen van 
de strategie van Lissabon?


